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Betreft: Schriftelijke vragen - Alternatieve inkomfeesten studentenverenigingen en handhaving 
binnenstad 

Geacht college, 

1. Onderwerp: Vergunningstraject 

o Heeft de gemeente kennisgenomen van de plannen van studentenverenigingen 
Tragos en Circumflex om eigen inkomfeesten te organiseren? 

o Zijn voor deze eigen inkomfeesten vergunningen aangevraagd? Zo ja, voor welke 
data, locaties en tijdstippen? 

o Indien er nog geen vergunning is aangevraagd, is het college voornemens om in 
gesprek te gaan met deze verenigingen over een eventueel 
vergunningsaanvraagtraject? 

2. Vergunningseisen en voorwaarden 
o Aan welke voorwaarden moeten deze feesten voldoen om een vergunning te 

verkrijgen? 
o Worden er specifieke eisen gesteld ten aanzien van geluidsnormen, crowd control, 

sanitaire voorzieningen en afvalbeheer? 
o Hoe wordt geborgd dat er voldoende communicatie is tussen de organisatoren en 

omwonenden? 
3. Overlast en handhaving 

o Wat is het handhavingsplan rondom deze feesten, specifiek gericht op het 
tegengaan van openbare ordeverstoring, wildplassen, geluidsoverlast en 
afvalproblematiek? 

o Hoeveel handhavers worden er beschikbaar gesteld tijdens de dagen van deze 
feesten? 

o Heeft de gemeente voldoende capaciteit om toezicht en handhaving uit te voeren 
tijdens deze alternatieve inkomfeesten? 

 



 
4. Verantwoordelijkheid en communicatie 

o Wie is aansprakelijk bij overlast of schade die voortvloeit uit deze feesten: de 
studentenverenigingen of de individuele feestgangers? 

o Op welke manier zijn de binnenstadbewoners en ondernemers geïnformeerd over 
deze plannen of worden zij nog geïnformeerd? 

o Is er overleg geweest met de universiteit over de gevolgen van het schrappen van 
deelname aan de officiële inkomfeesten. 

      5. Toekomst en structurele aanpak 

o Wordt er gewerkt aan een structureel overlegmodel tussen studentenverenigingen, 
gemeente, bewoners en ondernemers met betrekking tot de jaarlijkse 
introductieperiode en de periode erna? 

o Welke stappen worden ondernomen om de introductieweken in de toekomst meer 
in balans te brengen tussen het studentenleven en leefbaarheid in de binnenstad? 

 

Met vriendelijke groet, 
Henri Borgignons 
Raadslid PvdA Maastricht 

 

 


